



Dear Valverde Families,

Thank you for your ongoing support as we continue to navigate schooling in the midst of the COVID-19 pandemic. I can't express enough how much I appreciate all of you for your continued support and trust in our Valverde Team.

As we expressed at the start of the year, there are different guidelines that we are able to follow in the building related to health and safety. It is different from last year but as all of you know there are still guidelines in place that inhibit us from returning to all of our pre-pandemic systems and routines.

Due to our ability to be a bit more flexible in the building this year (while following all health and safety guidelines) we will be changing our arrival procedures starting Monday, October 25th in anticipation of colder winter weather. All students in Kinder-5th grades will now enter through the parking lot entrance to line up in the gym each morning. ECE students will still be dropped off at their current locations.

As you know, we are not yet able to have parents in the building with students during arrival time, but we will be greeting students at the parking lot (south) entrance each morning and ensuring they get to their correct line in the gym prior to transitioning to classrooms for breakfast. We are making this shift because we realize that the temperatures can get quite cold in the morning and we hope this will be more comfortable for our kids and hopefully an easier "hug and go" process for all of you through the drive-through parking lot. **Please plan to drive through and drop off your child quickly to support the flow of traffic in the parking lot!**

Thanks so much for your support and understanding for this change for arrival! **Please note, dismissal procedures will still be in their same locations on the blacktop.**

Thank you,
Elly Campbell, Principal



Estimadas familias de Valverde,

Gracias por su apoyo continuo mientras continuamos navegando por la educación en medio de la pandemia de COVID-19. No puedo expresar lo suficiente como los agradezco a todos por su continuo apoyo y confianza en nuestro equipo de Valverde.

Como expresamos a principios de año, existen diferentes pautas que podemos seguir en el edificio relacionadas con la seguridad y salud. Es diferente al año pasado, pero como todos ustedes saben, todavía existen pautas vigentes que nos impiden regresar a todos nuestros sistemas y rutinas previas a la pandemia.

Debido a nuestra capacidad de ser un poco más flexibles en el edificio este año (mientras seguimos todas las pautas de salud y seguridad), cambiaremos nuestros procedimientos de llegada a partir del lunes 25 de octubre en anticipación del cambio de clima. Todos los estudiantes de Kinder a 5to grado ahora entrarán a la entrada del estacionamiento para hacer fila en el gimnasio cada mañana. Los estudiantes de ECE aún serán dejados en sus ubicaciones actuales.

Como saben, todavía no podemos tener padres en el edificio con los estudiantes durante la hora de llegada, pero saludaremos a los estudiantes en la entrada del estacionamiento (sur) cada mañana y nos aseguraremos de que lleguen a la línea correcta en el gimnasio antes de la transición a las aulas para el desayuno. Estamos haciendo este cambio porque nos damos cuenta de que las temperaturas pueden volverse bastante frías por la mañana y esperamos que esto sea más cómodo para nuestros hijos y, con suerte, un proceso más fácil de "abrazar y listo" para todos ustedes a través del estacionamiento de autoservicio. **¡Por favor planee conducir y dejar a su hijo rápidamente para apoyar el flujo del tráfico en el estacionamiento!**

¡Muchas gracias por su apoyo y comprensión para este cambio de llegada! Tenga en cuenta que los procedimientos de salida seguirán estando en los mismos lugares en el asfalto.

Gracias,

Elly Campbell, Directora